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https://www.100test.com/kao_ti2020/212/2021_2022__E5_8A_A0_

E6_8B_BF_E5_A4_A7_E6_c107_212312.htm 职业介绍所遍布于

许多大城市内。绝大多数职业介绍所不向找工作的人收费，

而是向雇主收费。但雇主实际上会把这笔开支从你第一年的

工资中按一定比例扣除。有些公司对申请人的服务是要收费

的。服务费应该是在找到工作之后才交的，先付费的做法是

不可取的。 多伦多地区的职介所：AddMore Personnel -- IT

placement, specializing in SAP, Baan, and Peoplesoft opportunities.

Aerotek Inc. Anderson Associates Anne Whitten Bilingual --

specializing in English/French bilingual employment. Apex Search

Inc. -- specializing in the placement of both permanent and contract

IT professionals. Armor Personnel Asset Computer Personnel -- IT

placement ATS Canada -- IT placement Austin Park -- IT

placement, "specializing in the UNIX and distributed systems

marketplace." Bassett Laudi -- IT contracts. 出国留学移民教育考

试出国,留学,移民,澳洲,澳大利亚,加拿大,英国,美国,法国,日本,

新西兰 职业介绍所遍布于许多大城市内。绝大多数职业介绍

所不向找工作的人收费，而是向雇主收费。但雇主实际上会

把这笔开支从你第一年的工资中按一定比例扣除。有些公司

对申请人的服务是要收费的。服务费应该是在找到工作之后

才交的，先付费的做法是不可取的。 多伦多地区的职介所

：AddMore Personnel -- IT placement, specializing in SAP, Baan,

and Peoplesoft opportunities. Aerotek Inc. Anderson Associates

Anne Whitten Bilingual -- specializing in English/French bilingual



employment. Apex Search Inc. -- specializing in the placement of

both permanent and contract IT professionals. Armor Personnel

Asset Computer Personnel -- IT placement ATS Canada -- IT

placement Austin Park -- IT placement, "specializing in the UNIX

and distributed systems marketplace." Bassett Laudi -- IT contracts.
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